
 

Protokoll Huvudstyrelsemöte 2024-06-03

Närvarande: Linda Eriksson, Emma Frohm, Göran Vesterlund, Stina Thysell Persson, Carina 

Felixon, Anton Persson, Anna Törn, Niclas Strandberg, Carina Myrman, Annelie Knutsson, 

Jocke Eriksson, Emil Larsson & Andreas Eriksson

Ej närvarande: Anna-Stina Nordahl & Niclas Strandberg 

1. Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet.

2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Alla ska ha läst igenom föregående protokoll innan mötet.

Kvar från föregående protokoll:

- Carina ska kolla vem som äger Röda Ladan.

4. Ekonomi

Inget att rapportera i dagsläget.

5. Avrapportering sektionerna



 
Fotboll

- Uppstarts lagen är i gång, 164 barn fördelat på 4 lag.

- Planfördelning är gjord, gräset är spelklart.

- Planerna ska kritas ungefär var 5:e dag. Ersättning för den som ska krita planerna har 

varit samma under flera år och kommer höjas med 1000 kronor detta år. Höjningen 

gäller även för 2025.

- Målvaktsträning på fredagar.

- Fotbollsskolan är på gång 75 barn anmälda och 10 ledare. Endast 1 spelare från 

kommunens feriearbete kommer. Mindre barn än tidigare.

- Utbildningen SvFF D är slutförd.

- Domarutbildningen är gjord. Svårt att få 9 manna domare.

- Spölandscupen, i dagsläget 36 lag anmälda.

- Västerbottens Fotbollsförbund fyller 100 år.

- Fotbollen har haft möte med fältarna och polisen om Vännäs IP som har blivit ett 

”tillhåll” för ungdomar på kvällar och helger . Polisen och fältarna kommer ronda mer 

runt IP när dom jobbar.

Innebandy-

- Haft företags cup som blev en succé, 9 lag anmälda och match med paralaget.

- Officiell invigning av utomhussargen skedde 18/5 i samband med Företags cup.

- Förbereder kommande säsong, ej klart med alla ledare.

- Höjda licenser, serieavgifter och domaravgifter inför kommande säsong.

- Fått 10000 från kommunen i utvecklingsbidrag för att jobba för ett damlag.



 

Bingo-

Kör igång sommarens storbingo 9/6, pojkar 14 Fb ansvarar för att jobba.

1 september är preliminärt datum bingon. Viktigt att bingon återkomma så fort som 

möjligt om den 1/9 blir inställd.

Inomhusbingo startas 29/9.

Uppdaterad arbetsbeskrivning finns på Bingons hemsida. Viktigt att sektionerna tar bort 

”gamla” arbetsbeskrivningar på laget.se.

Cykel-

Träningarna har börjat mellan 18.00-19.00 på torsdagar.

Banan är stängd under vecka 23 för att asfaltera om banan.

Har varit ca 15 barn/gång på träningarna.

Viktigt att kolla vad som gäller runt den tänkta Skateparken. Det är föreningen 

Brädlappen som bygger.

Utegym ska byggas i närheten av cykelparken av kommunen.

Kurs ska anordnas med Mikael Nilsson,  kommer vara mer avancerade trick. Kommer ske 

vid 5 tillfällen.

Skidor-

Kommunen håller på att barka spåret, efter det så blir det röjningsarbete.

Badminton-

Tränar måndagar och torsdagar i Vännäsby under sommaren.



 

6. Kansliet

Mycket jobb runt fotbollsskolan, Spölandscupen och fakturorna för medlems- och 

träningsavgifter.

Carina kommer ha semester under perioden v 28-31, samt v.33 (to-fr)

7. Föreningsutvecklare

Sponsorer som ligger på laget.se ska uppdateras.

Nya sponsorer är: Länsförsäkringar (20000 kronor),

Ordning och reda är med 1 år till som Diamant.

Johanssons Maskin har tecknat ett Guld paket. Samt seniorlagens overaller.

Vännäs Fastigheter har Vepa, sponsrar 5000 kronor till stödfonden samt 2500 kronor var till 

fotbollen resp Innebandyn för ledarutveckling.

Jocke kommer ha semester v 27-30.

Datum kommer att planeras för föreläsning gällande mentalhälsa, kommer ske under                             

hösten och våren för ledarna i föreningen.

Spetsfredag har körts under våren.

Gå fotboll har körts under våren. Om de fortsätter så vill vi att de blir stödmedlemmar.

Möte ska planeras in med Innebandyn för att planera höstens aktiviteter.



 
8. Övrigt

Träningsläger för styrelse i samarbete med RF-Sisu kommer vara i Lycksele 15-16 nov. 

Alla i Styrelsen får fundera om de har möjlighet att åka till Lycksele, beslut kommer 

ske på höstens första möte.

Ledaroveraller som beställs nu ska tas av Frivaror.

Städning av Röda Ladan kommer ske söndag 30/6 klockan 15.00. Innebandysektionen 

bjuder på hamburgare när vi städat färdigt.

Inköp inför städningen:  6 Backar och spritpennor ska köpas in, Anton Persson fixar.

Kommande möten
12/8 inkl. sektionerna
2/9
7/10 inkl. sektionerna
11/11
2/12 inkl. sektionerna

 Mötet avslutas

 Nästa möte 12/8 19:00 Festplatsen, inkl sektionerna

Linda Eriksson Stina Thysell Persson

Ordförande Sekreterare


